
Geachte heer Wiesenekker, 

Op 27 januari jl. stelde u namens de fractie van de ChristenUnie  op grond van artikel 
42 van de  organisatieverordening van de gemeenteraad vragen over het Gelders 
Winterfonds. In deze brief reageren wij op de door u gestelde vragen en zullen deze 
puntsgewijs beantwoorden.
 

1.In hoeverre heeft het college aanspraak gemaakt op het Gelders Winterfonds?  

Antwoord: het college heeft aanspraak gemaakt op het Gelders Winterfonds en 
hiertoe een bedrag van € 288.446,-- ontvangen;

2. In hoeverre heeft het college zicht op verenigingen, (kerk)besturen en MKB’ers die 
in concrete financiële nood verkeren door de onverwachte kostenstijging die zich sinds 
enkele  maanden voordoet? Hoe verwacht u daarop zicht te krijgen?  

Antwoord: Over het MKB heeft het college weinig tot geen geluiden gehoord van 
bedrijven die in nood verkeren door de onverwachte kostenstijging. Er hebben zich 
ook geen ondernemers bij ons gemeld. 
Er is door het team Economische Zaken een inventarisatie gedaan bij Barneveldse 

accountants en ook van hen kwam geen informatie over financiële nood. Uit deze 
inventarisatie kwam naar voren dat de meeste ondernemers aangeven problemen te 
hebben met het niet kunnen invullen van hun vacatures. 
Vanuit de (sport)verenigingen, dorps-en buurthuizen en culturele organisaties zijn er 
wel geluiden te horen over de hoge energiekosten en de eventuele problemen die dit in 
de toekomst met zich mee kan brengen. Door het op korte termijn open te stellen van 
het aanvraagformulier om gebruik te kunnen maken van het Winterfonds zullen wij hier  
inzicht in krijgen.

3. Op welke wijze maakt de gemeente aan de beoogde doelgroep bekend dat het 
Gelders  Winterfonds beschikbaar is? Is de gemeente bereid hierover actief te 
communiceren?

Antwoord: in overleg met het team Communicatie zal dit via de gemeentelijke pagina`s, 
de Barneveldse Krant en Social Media gaan.  Zo mogelijk proberen we ook via een 
directe mail de doelgroep te informeren. We streven ernaar eind maart de informatie 
naar buiten te brengen.

4. Op welke wijze verzekert het college zich ervan dat het geld terecht komt bij 
verenigingen,  (kerk)besturen en MKB’ers die het financieel écht nodig hebben door de 
onverwachte en acute  kostenstijging?  
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Antwoord:  We kijken naar de verschillen tussen de verschillende energienota’s over 
een bepaalde periode. Aan de hand daarvan kunnen we een inschatting maken bij 
welke verenigingen/kerken etc. de energiekosten hard zijn gestegen. 
 
Voor de MKB ondernemers wordt een hulploket opgezet (van ondernemers voor 
ondernemers) omdat we wel degelijk signalen ‘over’ ondernemers in het algemeen 
hebben ontvangen over hoge energiekosten, maar niet ‘van’ ondernemers zelf. Voor 
het gevraagde advies worden vouchers beschikbaar gesteld.

De middelen uit het winterfonds worden voor beide varianten ingezet.

5. Op welke wijze informeert het college de raad over het verdelen van de inkomsten 
van dit  fonds?   
Antwoord: Op dit moment is een collegevoorstel in de maak waarin opgenomen hoe 
de middelen worden verdeeld. De raad wordt geïnformeerd over dit collegevoorstel 
middels plaatsing in rubriek B van de lijst van inkomende en uitgaande stukken van de 
gemeenteraad.   

Wij hopen met de beantwoording van uw vragen u hiermede voldoende te hebben 
geïnformeerd.                                                                                                                                                                                     

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J. van der Tak
secretaris burgemeester
 


